



港青基信書院國際嘉年華 敢於夢想 ● 擁抱挑戰 YMCA of Hong Kong Christian College (YHKCC) International Fun Fair A Resonating Success to Our Dream



港青基信書院的15周年「敢於夢想·擁抱挑戰」國際嘉年華於去年12月9日圓滿舉行。國際嘉年華乃書院年度盛事,藉活動凸顯多元文化的校園特色,推動文化共融。適逢書院創校15周年,故節目特別豐富,吸引超過4,500位參加者及來賓蒞臨,參與各種遊戲及表演。此外,充氣城堡、遊戲和美食攤位、跳蚤市場及足球友誼賽等給來賓增添更多歡樂。

書院一直提倡「關愛從己及人」,為宣揚關愛精神,書院 共邀請超過640位區內基層家庭的兒童及其家長親臨學校 參加嘉年華,欣賞綜合才藝表演,參與及享用場內逾30個 遊戲和美食攤位。書院更派發200份「福袋」予區內的長者 和家庭,為他們送暖。

The International Fun Fair of YHKCC was held on December 9, 2017, with over 4,500 participants and visitors gathered to celebrate the school's 15th anniversary. The Fun Fair is an annual signature event to celebrate YHKCC's diversity and multiculturalism. A host of activities including bouncy castle, game and ethic food booths, bazaar, soccer games as well as talent show brought great fun and excitement to visitors.

"Serve One another in Love" is an integral part of the YHKCC culture. As an expression of love and care, complimentary tickets to Talent Show and vouchers for over 30 bazaar and food booths were distributed to more than 640 children and parents from the local community, in addition to 200 goodie bags to the elderly and families.





